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Bergen er fra gammelt av en by åpen mot sjø og verden. Jeg håper den vil være det i
framtiden.

Min oppvekstby Oslo, hadde før barcodebyen i Bjørvika et åpent og vennlig ansikt når
man kom sjøveis. Nå er byen innestengt av høye hus tett i tett hvor få ser solen. Det samme
på Tjuvholmen. Vær grei, ikke bygg et nytt "Manhattan". Prøv å bygge slik at mennesker
med alminnelige inntekter kan ha råd til å bo der.

Vel vitende om byggekostnader og arealutnytting, ønsker jeg en åpen bydel hvor de
bakerste husene ikke stenges inne av de foranliggende. Det bør bygges slik at solen slipper
til der folk bor. Næringsbygg behøver ikke det i samme grad. Sjøfronten ønskes som et
sted for gående med bademuligheter og myldreplasser. Grøntarealer ønskes mellom
husene, en lekeplass eller to og beplantning ulike steder. Store deler skal være bilfrie. Små
el-busser kan gå med jevne mellomrom i "bykjernen" slik at alle, uansett førlighet, kan
komme raskt fram når nødvendig. Separering av gående og syklende er et krav. Trafikk til
og fra Dokken må sikres for nyttetrafikk. Noen parkeringsplasser må sikres til beboere og
besøkende. Offentlig transport til Bergen sentrum og tilknytningspunkter for videre reiser
er viktig. Området må gjøres tilgjengelig for mennesker i alle aldre, slik at Bergen sentrum
blir beboelig og levende døgnet rundt. Sentrum og sentrumshandelen trenger mennesker
med kjøpekraft.
En sammenhengende sjøfront for gående og syklende ønskes fra Høyteknologisenteret til
Nøstet. Veier/fortau og sykkelstier må være tilgjengelig for el-rullestolbrukere. Universell
utforming hele veien!
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